South refineries company Health ,Safety and Environmental Authority **HSE Policy**



شركة مصافى الجنوب هينة الصحة و السلامة و البينة سياسة الصحة و السلامة و البينة

The Top management of South Refineries Company (S.G) is committed to apply Health , Safety and Environment management system, according to requirements of ISO 45001:2018 & 14001:2015.

The South Refineries Company commits to achieve the following:

تلتزم الادارة العليا لشركة مصافى الجنوب (شركة عامة) بتطبيق نظام إدارة الصحة والسلامة والبيئة وفق متطلبات مواصفتي الصحة والسلامة المهنية ISO45001:2018 ومواصفة الإدارة البينية ISO14001:2015 وتتعهد شركتنا بتحقيق التالى:

- A. To ensure that all activities under its responsibility are monitored and audited to fulfill our environmental, Health and Safety objectives and to comply with the legislations, rules and regulations of the Republic of
- التأكد من أن جميع الأنشطة التي تقع تحت مسؤوليتها تخضع للمراقبة والتدقيق لتحقيق أهدافنا البينية وأهداف الصحة والسلامة المهنية والامتثال للتشريعات والقواعد واللوانح المعمول بها في جمهورية العراق.
- B. Assign competent managers to evaluate the HSE level اعداد مسؤولين اكفاء لقياس مستوى الصحة والسلامة and to evaluate the performance for all employees.
- والبيئة وتقييم الأداء العام لجميع الموظفين.
- C. Annual evaluation of the Health, Safety and Environment performance of all employees.
- تقييم سنوي لأداء الصحة والسلامة والبينة لجميع الموظفين.
- D. Commitment to eliminate hazards and reduce Health, Safety and Environment risks by applying HSE Management System.
- الالتزام بالقضاء على المخاطر وتقليل مخاطر البينة و الصحة والسلامة المهنية في كافة الأنشطة من خلال تطبيق نظام البيئة والصحة والسلامة المهنية.
- E. To raise the HSE awareness of the staff's to promote the awareness and efficiency of them.
- رفع مستوى ثقافة الصحة والسلامة والبيئة لزيادة وعي
- F. Establish Health, Safety and Environment objectives to eliminate or reduce Injuries, occupational diseases, loses and create safe work environment for all employees, visitors to keep surrounding area safe.
- وضع اهداف الصحة والسلامة المهنية والبيئة لمنع وتقليل الإصابات والامراض المهنية والخسائر وتوفير بيئة عمل آمنة وصحية لكل العاملين والزانرين والحفاظ على البينة المحيطة.
- G. Consulting and participation of employees regarding the HSE at all applicable levels and functions.
- المشاورة واشراك العاملين بالمسائل المتعلقة بالبيئة خ-والصحة والسلامة المهنية في جميع المستويات والمهام المطبقة
- H. Continuing to improve Health , Safety and Environment Management System to promote a culture of Health, Safety Environment protection in all our activities.
- الاستمرار في تحسين نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة المهنية لتعزيز ثقافة حماية البيئة والصحة والسلامة المهنية في جميع الانشطة

مدير عام شركة مصافى الجنوب C.C1/1C/9

SRCWI04-18 REV.(1) DATE: 08/12/2021

خالد عبد الباقي عبد الله مدير هيأة الصحة والسلامة والبينة c. c/// </ A